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ZAPISNIK 

sa  41.  sjednice Školskog odbora OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica održane 20.11.2023. godine u 
uredu ravnateljice s počekom u 10,30 sati.    
 
Prisutni: 1. Sanja Antolić, predsjednica Školskog odbora, 
                2. Andreja Kerovec Letica, zamjenica predsjednice ŠO, 
                3. Ana-Marija Gončar, član ŠO, 
                4. Maja Raščanec član ŠO, 
                5. Anica Desnica, član ŠO. 
                 
 
Odsutni: Emina Klasić Dolenec, Andreja Tasoti  – opravdano 
 
Sjednici prisustvuje pet članova od sedam Školskog odbora što je natpolovična većina i 
donesene odluke bit će pravovaljane.  
 
Poziv za 41. sjednicu Školskog odbora poslan je mr. Sanji Prelogović ravnateljici škole.  

Predsjednica Školskog odbora gđa. Sanja Antolić  otvorila je sjednicu Školskog odbora, 

pozdravila prisutne i pročitala dnevni red koji je jednoglasno usvojen.  

 
DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa  40. sjednice Školskog odbora,  
2. Donošenje Prijedloga II. izmjena i dopuna  financijskog plana škole za 2023. godinu, 
3. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje učitelja/ice fizike na određeno 

nepuno radno vrijeme,  
4. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje kuhara/ice na određeno puno radno 

vrijeme,  
5. Upoznavanje s stanjem sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjere 

poduzete u cilju zaštite prava učenika i djelatnika škole za 2023./24. godinu, 
6. Razno. 

 
 

Točka 1. 

Na zapisnik sa 40. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi i sa pet glasova je usvojen i 

verificiran. 

Točka 2. 
Prijedlog II. izmjena i dopuna financijskog plana škole za 2023. godinu Školskom odboru 
obrazložila je gđa. Mirjana Kolarek voditeljica računovodstva škole.  
 
Proračun se povećava za 77.149,00 €. Najviše se povećava zbog rashoda za plaće, promjene 
osnovice i povećanja materijalnih prava svih zaposlenika, povećanja rashoda za produženi 
boravak zbog povećanog broja učenika u produženom boravku.  
 
U rebalans je uključen i novi Erasmus+ projekt u koji je škola ušla. 
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Školski odbor jednoglasno je sa pet glasova donio II. izmjene i dopune financijskog plana škole 
za 2023. godinu. 
 
Točka 3. 
Učitelj fizike Neven Besten koji je mijenjao učiteljicu Anju Hunjadi koja je na roditeljskom 
dopustu tražio je sporazumni raskid radnog odnosa. Škola je prijavila potrebu zapošljavanja 
učitelja fizike na određeno nepuno radno vrijeme 12 sati tjedno Upravnom odjelu za 
obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne manjine i dobili smo obavijest da nema 
prijavljenog tehnološkog viška te struke. 
 
Natječaj za zapošljavanje učitelja/ice fizike na određeno nepuno radno vrijeme objavljen je 
23.10.2023. godine na oglasnim pločama u Hrvatskog zavoda za zapošljavanje i škole te na 
njihovim web stranicama.  
 
Primljena je samo jedna ponuda kandidata Josipa Ivančana iz Koprivnice, sveučilišni 
prvostupnik fizike koja je bila pravovremena i kandidat ispunjava uvjete iz natječaja. 
Ravnateljica je imenovala povjerenstvo koje je donijelo odluku o usmenom testiranju 
kandidata. Po provedenom usmenom testiranju rang listu s jednim kandidatom povjerenstvo 
je predalo ravnateljici. 
 
Ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje 
Josipa Ivančana na određeno nepuno radno vrijeme na zamjenu za učiteljicu Anju Hunjadi. 
 
Školski odbor jednoglasno je s pet glasova donio prethodnu suglasnost na prijedlog 
ravnateljice za zapošljavanje Josipa Ivančana na određeno nepuno radno vrijeme na radno 
mjesto učitelja fizike do povratka učiteljice Anje Hunjadi.   
 
Točka 4. 
Kuharica Natalija Pintarić koja se trebala vratiti s roditeljskog dopusta i početi raditi nakon 
iskorištenog godišnjeg odmora za 2022. godinu tražila je pet mjeseci neplaćenog dopusta.  
Budući da je kuharica koja ju je mijenjala imala ugovor o radu na zamjeni do povratka na 
posao nakon roditeljskog dopusta i godišnjeg odmora morali smo objaviti natječaj za 
zapošljavanje kuharice na određeno puno radno vrijeme.  
Natječaj za zapošljavanje kuhara/ice  na određeno puno radno vrijeme objavljen je 
23.10.2023. godine na oglasnim pločama u Hrvatskog zavoda za zapošljavanje i škole te na 
njihovim web stranicama.  
 
Primljeno je pet ponuda. Sve ponude su bile pravovremene jedino troje kandidata je imalo 
nepotpune ponude nisu priložili dokaz o položenom higijenskom minimumu. Povjerenstvo 
koje imenovala ravnateljica za provođenje postupka za zapošljavanje uz suglasnost 
ravnateljice donijelo je odluku pri otvaranju ponuda da se provede usmeno testiranje 
kandidata i da se pozovu kandidati jer imaju traženu strunu spremu.  
  
Testiranju se odazvalo dvoje kandidata, Daliborka Kovačić i Romina Dolenec. Provedeno je 
usmeno testiranje kandidata i povjerenstvo je ravnateljici predalo rang listu kandidata s 
bodovima. Romina Dolenec imala je 37, a Davorka Kovačić 33 boda.  
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Ravnateljica je predložila Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje 
prve kandidatkinje s rang list Romine Dolenec na određeno puno radno vrijeme na mjesto 
kuharice do povratka Natalije Pintarić.  
 
Školski odbor jednoglasno je sa pet glasova donio prethodnu suglasnost na prijedlog 
ravnateljice za zapošljavanje Romine Dolenec na određeno puno radno vrijeme na mjesto 
kuharice do povratka Natalije Pintarić.  
 
Točka 5.  
Ravnateljica je upoznala Školski odbor sa stanjem sigurnosti, provođenjem preventivnih 
programa te mjerama poduzetima u cilju zaštite prava učenika i djelatnika škole za 2023./24. 
godinu. Tom prilikom rekla je da sukladno propisima iz zaštite na radu, zaštite od požara 
provodimo ispitivanja svih instalacija i alata rada u školi od ovlaštenih kuća i propisanim 
vremenskim razdobljima. Provodimo preventivne aktivnosti. Imenovan je Tim za školski 
preventivni program a aktivnosti su previđene za učenike, učitelje i roditelje. Npr. ove 
školske godine preventivne aktivnosti smo usmjerili na razvoj osobne kompetentnosti 
učenika.  
 
Poduzimanje svih ovih aktivnosti škola je osigurala sigurno okruženje za rad učenicima i 
zaposlenima.  
 
Školski odbor jednoglasno s pet glasova  je usvojio školski Plan s stanjem sigurnosti, 
provođenju preventivnih programa te mjere poduzete u cilju zaštite prava učenika i 
djelatnika škole za 2023./24. godinu, 
 
 
Točka 6.  
Učitelj matematike Ivan Piskač tražio je sporazumni raskid radnog odnosa radi odlaska u 
Gimnaziju Koprivnica. Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost za sporazumni raskid 
radnog odnosa učitelja Ivan Piskača.  
 
Ravnateljica je obavijestila Školski odbor da smo već na nekoliko način pokušali riješiti sa 
srednjim školama problem smeća na stazi između naših triju škola jer je zaista neprimjereno 
da učenici srednjih škola koristeći stazu za pušenje ostavljaju razbacane čikove i drugo 
smeće. EKO-odbor naše škole također se obratio dopisom ravnateljima srednjih škola, 
ravnateljica je pročitala njihove odgovore u kojima obećavaju razgovarati s učenicima, uvesti 
čišćenje do odgovora da to nije vlasništvo škola i ne mogu s poduzimati nekakve mjere. Svi 
članovi Školskog odbora složili su se da to nije u redu i da je potrebno učenike odgajati i 
utjecati na njihovo ponašanje bez obzira na prostor na kojem se nalaze.  
 
Obilježili smo Vukovar i Škabrnju, Dan zahvale za plodove zemlje, imat ćemo Božićnu 
priredbu.  
 
 
Sjednica je završila u 11,15 sati.   
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Zapisničar:                                                                                            Predsjednik Školskog odbora: 
Marina Kozjak                                                                                      Sanja Antolić, dipl. uč. 
 
 
 
 


